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Referat af Hasle Nyvang 

Grundejerforenings 

Generalforsamling 

Mandag den 13. september 2021 
 

1. Valg af dirigent Peter (By28) 

2. Forhandlingsbogen Forhandlingsbogen blev sendt rundt.  

3. Beretning Formanden gav beretning om det foregående år til 
halvandet. Formandens beretning er lagt ved referatet.  
 
Beretningen blev godkendt af generalforsamlingen. 

4. Regnskab 2020 (Til 
godkendelse) 

Kassereren fremlagde og sendte regnskabet rundt. 
 
Der blev spurgt ind til regnskabet i forhold til 
kalenderår/foreningsår.  
 
Regnskabet blev godkendt af generalforsamlingen.  

5. Budget 2021 (til 
orientering) 

Budgettet for 2021 blev fremlagt med det særlige 
forhold at foreningen er dd. halvvejs igennem 
budgetåret. 
 
Forslag om indkøb af sækkevogn til Jørgen Dreier.  
 
Forslag til at grundejerforeningen kører ral og sørger 
for vedligeholdelsen af Hjortemosevej og trappe op til 
Viborgvej. Det blev indskærpet at grundejerforeningen 
har vedligeholdelsespligt på Hjortemosevej. 
 
Henrik (Mu..) vil gerne have at budgettet kommer ud på 
skrift op til generalforsamlingen. 

6. Indkomne forslag 

6.1 Forslag fra Bo, 
Bymosevej 29; forslag 
om ændring af paragraf 4 
kontingent; Sidste 
betalingsfrist ændres fra 
1. marts til dagen for 
afholdelse af 
generalforsamlingen. 

Formanden fremlagde forslaget og baggrunden herfor.  
 
Forslaget frafaldt.  
 
Indbetaling er 1. marts som hidtil.   
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6.2. Forslag fra Bo, 
Bymosevej 29: 
Parkeringsforbud på den 
sydlige side af 
Bymosevej fra 
Munkemosevej mod øst 
gældende hele døgnet. 

Mogens (Mu..) spurgte indtil parkeringsforholdene ved 
ungdomsboligerne.  
 
Line (formand for ungdomsboligerne bestyrelse) 
svarede på spørgsmålet. Parkeringspladserne og 
grusvejen (brandvej) ved ungdomsboligerne tilhører 
Østjysk Boligforening. Da beboerne døjede med dårlig 
forhold/opførsel ved parkeringspladserne blev der sat 
parkeringsvagt på området.  Line gjorde opmærksom 
på parkeringspladsen bagved ungdomsboligerne i 
forbindelse med brandvejen.  
 
Andreas (By55) spurgte ind til adgangsforhold for 
udrykningskøretøjer, lastbil mm. kan komme forbi og 
sagde i den sammenhæng at de parkerede biler i hver 
side af vejen kan være med til at sænke hastigheden. 
 
Det blev indskærpet at alle parkerer pænt på 
grundejerforeningens område. 
 
Forslaget frafaldt.  

7. Kontingent - Bestyrelsen 
foreslår - uændret - 200 
kr.  

 Forslaget enstemmigt vedtaget. 

8. Valg: 

8.A: Formand:  
- Bo Askov Steimann (By 

29) – genopstiller 

Valgt ved applaus. 

8.B Bestyrelsemedlemmer: 
- Sarah Junge (By 38b) - 

modtager genvalg 
- Mikkel Kristiansen (By 

50) - modtager genvalg 
- Sofie Bro (49) - 

genopstiller ikke 

- Sarah Junge (By38b) valgt til bestyrelsen ved 
applaus. 

- Mikkel Kristiansen (By50) valgt ved applaus.   
- Mette … (By56) valgt ved applaus.  

8.C Suppleant til 
bestyrelsen: 

- Carsten (By26)  

- Carsten .. (By26A) valgt ved applaus. 

8. D Revisor: 
- Annie Rasmussen (By 

33) – ønsker ikke at 
fortsætte 

- Lars Sørensen (By 35b) 
– på valg 

- Anne Marie Kruse valgt 
- Lars Sørensen (By 35b) valgt ved applaus. 

8. E: Revisorsuppleant: 
- Annemarie Kruse (Mu 5) 

– på valg 

- Sofie Bro (By49) valgt med applaus. 
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9. Eventuelt 

Vedrørende Viborgvejs 
udvidelse og tilslutningsvej 

Henrik (Mu5) foreslog at bestyrelsen tager op med 
kommunen, hvordan der skiltes ved indkørslen til 
grundejerforeningens område i forbindelse med 
etableringen af tilslutningsvejen mellem Munkemosevej 
og Sommervej. 
 
Formanden redegjorde for forholdene ved og omkring 
fodboldbanen og legepladsen i mosen, samt 
græsslåningen på arealet. Formanden går videre i 
forhold til at forhandle med Østjysk Boligforening 
omkring en aftale ang. pleje af græsarealet.  
 
Glenn (By32) fremlagde sine kommentarer til 
kommunen vedrørende tilslutningsvejen mellem 
Munkemosevej og Sommervejskrydset. Glenns 
forslag/kommentarer vedrører bl.a. en støjvold tæt op 
imod Viborgvej. Glenn foreslog at grundejerforeningen 
støttede forslagene. Generalforsamlingen fik mulighed 
for at se Glenns kommentarer og gav mulighed for at 
andre kunne komme med kommentarer. 
 
Formanden gengav samtale med kommunen 
vedrørende tilslutningsvejen og de muligheder der er 
for indflydelse i den sammenhæng fx. vedrørende 
støjmur.  
 
Mogens (Mu5) henstillede til at der blev opsat chikaner 
op i forbindelse med cykelsti. 
 
Der blev henstillet til at bestyrelsen arbejder for en 
egentlig støjvold i lyset af de seneste prognoser for 
støj. 
 
Line (Ungdomsboligerne) foreslog at bestyrelsen og 
ungdomsboligerne i fællesskab arbejder for at der 
laves støjmålinger før og efter. 
 
Gerhard (By41) foreslog at der arbejdes for 
støjdæmpende asfalt  
 
Mogens foreslog at der arbejdes for støjdæmpende 
asfalt på tilslutningsvejen.  
 
Elisa (Mu7) henstillede til at informationerne deles af 
bestyrelsen med grundejerforeningens medlemmer.   

Forslag til sociale aktiviteter i 
grundejerforeningen. 

Mogens (Mu3) foreslog at grundejerforeningen tog på 
en fælles tur, fx. til festugen. 
 
Andreas (By55) foreslog at grundejerforeningen 
afholder debataften om lokale deleøkonomier. 
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Gerhard (By41) foreslog at grundejerforeningen 
afholder debataften/foredragsaften om at lægge 
forbrug i grøn og bæredygtig retning. 
 
Sarah (By58) gjorde reklame for “Mosekonerne”, et 
fodboldhold for grundejerforeningens og 
haveforeningens kvinder, der mødes ugentligt. 
(Tirsdage kl. 19:30) 

Mogens (Mu3) Fortalte om at han har været ude for at få stjålet 
brænde der var opbevaret ud til vejen. 

Nabohjælp Carsten (By26A) fortalte om Nabohjælp og opfordrede 
til at man tilmeldte sig. Information kan fås ved Carsten 
(By26). Flere opfordrede til støtte op. 

Smag på Aarhus Sarah opfordrede til at så mange som muligt støttede 
op grundejerforeningen arrangement d. 2/10 kl. 10. den 
dag graves der ud til frugttræer der er anskaffet i 
forbindelse med Aarhus kommunes projekt “Smag på 
Aarhus”.  

Peter hfb Rothgardt Opfordre til at der stemmes på ham som årets ildsjæl  
https://jyllands-
posten.dk/topic/aarhushylder/ECE13080380/aarhus-
hylder-ildsjaelene/  
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